
 
 

 

Consell Escolar Municipal  

Data: 10 de desembre de 2019 
Hora: 18.30 h 
Sala de Sessions de l'Ajuntament de Vilassar de Mar 

 
Hi assisteixen: 

x Alcalde i regidors 
Jordi Tapias, RegidRU d¶EQVeQ\ameQW i Esports 
Núria Arasa i Rovira, Regidora de Serveis Socials, igualtat, família i gent gran 
 

x Tècnics/es municipals 
Rafel LRSe], CaS d¶¬Uea de SeUYeiV PeUVRQalV 
AQa IVabel del RiR, WqcQica d¶Ensenyament 
Cristina Notario, tècnica de Participació Ciutadana 

 

x Representants dels centres educatius  

Escola Pérez Sala 
Laia Kötz, direcció 
Gemma Balaguer, UeSUeVeQWaQW de l¶amSa 

Escola del Mar 
Enric Serras, direcció 

Escola Vaixell Burriac 
Anna Robusté, direcció 

Escola els Alocs 
Lluís Rodríguez, direcció 
Marta Juanola, representant del professorat 
Gema González, representant de l¶ampa 
Rossina Di Mattias, convidada i representant comissió de convivència 

Escola La Presentació 
Paquita de Bas, direcció 
Víctor Pérez, representant de l¶ampa 

INS Vilatzara 
Marc Vilanova, direcció 



 
 

 

Natàlia Aliaga, representant del professorat 
Iñaki Lejárcegui, representant de l¶ampa  
Irene Sánchez, representant de l¶alumnat 

INS Pere Ribot 
Francesc Nieto, representant del professorat 
Sonia Combalia, representant de l¶amSa 

Escola d¶adXlWs 
Judit Espadalé, coordinació escola d¶adults 

Escola Bressol 
Anna Buch, direcció escola bressol municipal 
Maribel Jiménez, representant professorat escola bressol municipal 
MaUWa FeUUeU, UeSUeVeQWaQW de l¶amSa 
 

x Representants dels altres grups municipals  

Regidora Junts per Vilassar: 
María Lloret, en representació de Laura Martínez 

Representant Babord: 
Xavier Simó 

Representant PSC 
Manel Balaguer 

Regidor de Ciutadans: 
Juan Díaz  
 
Excusades 
Damià del Clot i Trias, Alcalde 
Meritxell Vinaixa, directora Aula de Música 
Oriol Sáez, representant del professorat de l¶escola Pérez Sala 
Roser Ruiz, representant del professorat de l¶escola Vaixell Burriac 
Marta Pons, direcció de l¶INS Pere Ribot 
Beatriz Muela, directora Llar d¶infants Bambi 
Núria Gutierrez, directora Llar d¶infants El petit somni 
 
 
 
 
 



 
 

 

 
DesenvolupamenW de l¶ordre del dia  
1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior. 
S¶aSURYa VeQVe caS eVmeQa. 
 
2. Presentació de l¶estudi de prospecció demogràfica i escolar de Vilassar de Mar, 

a càrrec de la tècnica de la Diputació de Barcelona, Clara Albors.  
Clara Albors, responsable de la redacció de l¶eVWXdi, presenta l¶eVWXdi eQ el TXal es fa un 
repàs de la població escolaritzada de Vilassar de Mar al llarg de les diverses etapes 
educatives i destaca algunes particularitats de la realitat de Vilassar de Mar en relació a 
Catalunya, com ara la baixa maWUtcXla eQ cicleV fRUmaWiXV de fRUmaciy SURfeVViRQal R l¶alW 
índex de nois que cursen estudis universitaris. 
Per altra banda, destaca que Vilassar de Mar té una important borsa de població que té 
uns ingressos, segons renda, inferior a 24000 euros anuals. Un grup força important té 
XQV UecXUVRV mRlW eleYaWV, el TXe diVWRUViRQa leV miWgeV amb TXq habiWXalmeQW, V¶aQaliW]eQ 
les característiques de la població. Hi ha un percentatge important de  la població, 
especialment aquells que estudien cicles formatius, que tenen una barrera econòmica 
important per cursar estudis fora de la població. El transport hauria de ser una variable a 
tenir en compte. Pot ser una barrera per continuar una formació post secundària 
obligatòria adient. EV SRdUia SeQVaU eQ la cUeaciy d¶ajuts de transport per la continuació 
d¶aTXeVWV eVWXdiV. 
Es preveu, segons les diverses prospectives de creixement de la població, que a mig 
termini caldran els 8 grups de primària i que caldrà crear 3 grups nous de batxillerat. Tota 
la informació es pot cRQVXlWaU, diUecWameQW, a l¶eVWXdi TXe ha SUeSaUaW la DiSXWaciy de 
Barcelona.  
 
3. Presentació proposta per  inVWaXUaU Xn Sla d¶acciy SeU la SUeYenciy de l¶ab~V 

sexual infantil a Vilassar de Mar, a càrrec de Salut Pública i la Fundació Vicki 
Bernadet. 

La regidora de Promoció de la Salut presenta la proposta de legislatura des de la 
Regidoria en relació amb els centres escolars, per tal de fer un Pla d¶acciy SeU la 
SUeYeQciy de l¶ab~V Ve[Xal iQfaQWil. 
L¶AjXQWameQW V¶ha SRVaW en contacte amb la Fundació Vicki Bernadet perquè portin el Pla 
endavant. No obstant això, la regidora deixa clar que el Pla es tirarà endavant sempre i 
quan els centres hi eVWigXiQ d¶acRUd. 
Dona pas a la Marina Bartolomé de la Fundació Vicki Bernadet que explica el perquè del 
Pla, quines són leV dadeV TXe eV cRQei[eQ de l¶ab~V Ve[Xal iQfaQWil i TXiQ pV el 
plantejament del Pla. Adjuntem la presentació.  
La importància de la presentació i de la vinculació del col·lectiu educatiu en el Pla és que 
els estudis demostren que el treball per part del col·lectiu educatiu és clau per detectar les 
situacions que es donen.  
Hi ha un 20% apUR[imadameQW d¶iQfaQWV TXe SaWei[eQ ab~V Ve[Xal. 



 
 

 

Presenta el cronograma entre 2020 i 2024, en relació amb el treball a fer amb la 
ciutadania, formació a professionals de VeUYeiV VRcialV, SURfeVViRQalV de l¶jmbiW edXcaWiX, 
la realització de tallers amb infants i xerrades amb famílies. 
L¶acciy fiQal del Pla VeUia feU XQ SURWRcRl a QiYell mXQiciSal de SUeYeQciy de l¶ab~V Ve[Xal 
infantil. 
Es demana a les direccions dels centres i a representants de famílies i professorat que 
traslladin aquesta proposta als respectius col·lectius i facin el retorn a través de les 
direccions a la reunió prevista pel gener per tal de decidir conjuntament si es tira endavant 
o no aquest Pla. 

 
4. Presentació catàleg Ensenyament. 
EV SUeVeQWa el caWjleg d¶EQVenyament que consta de la informació dels centres educatius 
i delV SURjecWeV TXe l¶AjXQWameQW impulsa o cogestiona en els centres. Uns quants 
projectes estan impulsats per la Diputació de Barcelona. A principis de gener estarà 
diVSRQible el caWjleg eQ fRUmaW SaSeU, SeU Wal d¶iQfRUmaU a leV famtlieV i SeU SUeSaUaU la 
preinscripció del curs 2020-2021. 
 
El podeu trobar aquí (5,44 MG):  
 
http://www.vilassardemar.cat/recursos-compartits/arxius/serveis-personals/cultura-i-
educacio/2019-12%20cataleg%20ensenyament%20VdM.pdf 
 
També es presenta el mapa i la campanya, ja en marxa, de les persones il·lustres i la 
cultura popular de Vilassar de Mar. S¶ha ediWaW XQ maSa amb elV ceQWUeV i leV SeUVRQeV 
il·lustres, cada centre està fent accions relacionades amb un personatge i cada mes es 
publica una petita ressenya de cada SeUVRQaWge i el ceQWUe TXe l¶hRmeQaWja.  
 
Per saber-me més:  
http://www.vilassardemar.cat/personesil.lustres-culturapopular 

 
5. Situació i accions en relació a les preinscripcions curs 2020/2021 
5.1. Oferta P3 curs 20/21 
El UegidRU SUeVeQWa el SXQW cRmeQWaQW TXe SeU a l¶aQ\ YiQeQW hi ha XQa SRblaciy SRWeQcial 
de 210 alumnes. No obstant això, cal tenir present que nascuts al 2018 hi ha 174 infants 
empadronats i nascuts al 2019, Q¶hi ha 129 infants. 

 
5.2. Oferta primer ESO curs 20/21 
Per al procés de preinscripció per al curs vinent hi ha 239 alumnes empadronats. 

 

http://www.vilassardemar.cat/recursos-compartits/arxius/serveis-personals/cultura-i-educacio/2019-12%20cataleg%20ensenyament%20VdM.pdf
http://www.vilassardemar.cat/recursos-compartits/arxius/serveis-personals/cultura-i-educacio/2019-12%20cataleg%20ensenyament%20VdM.pdf
http://www.vilassardemar.cat/personesil.lustres-culturapopular


 
 

 

En general, caldrà veure quina incidència tindrà aquest curs vinent l¶iQVWiWXW eVcRla del Pla 
de l¶AYellj. 
En Juan Díaz de Ciutadans explica al CEM que la proposta de Resolució que va presentar 
el grup parlamentari per recuperar la línia perduda de p3 va ser aprovada per part de la 
cRmiVViy d¶EdXcació del Parlament. Proposa que tenint present que es va aprovar, 
l¶alcalde haXUia de liderar davant del Conseller la reclamació de complir la Resolució. El 
Conseller té 4 mesos per donar resposta a la Resolució i en Juan Díaz creu que és un bon 
moment  
La diUecciy de l¶eVcRla PpUe] Sala demaQa TXe eV WiQgXi eQ cRmSWe el WUeball a mig WeUmiQi 
SeU la miQYa d¶alXmQeV. 

La direcció del Vaixell Burriac comenta que el fet de tancar grups suposa que es dona 
més concentració de nouvinguts i alumnes amb necessitats educatives específiques en 
elV ceQWUeV RQ hi ha YacaQWV a llaUg de l¶eVcRlaUiW]aciy. 
 
La representant de famílies del Pérez Sala demana unitat del conjunt de la comunitat 
educativa. 
 
6. ConVell d¶InfanWV. ConVWiWXciy i Wema de WUeball d¶aTXeVW cXUV.  
El regidor presenta el nou curV del CRQVell d¶IQfaQWV, el WeUceU, dedicaW bjVicameQW a la 
família. Recorda que els dos anys anteriors eV Ya WUeballaU el mXQiciSi i l¶eVcRla. 
Podeu accedir a les conclusions del treball fet pel consell els últims dos cursos: 
dRcXmeQWV i YtdeRV. El CRQVell d¶IQfaQWV eVSeUa TXe V¶aWeQgXiQ i V¶eVcRlWiQ leV VeYeV 
propostes. Caldrà articular formes de respondre a les propostes dels infants i de fer 
seguiment dels compromisos.  
 
Podeu consultar tota la informació i els resultats del treball del consell, aquí:  
http://www.vilassardemar.cat/consellinfants 
i, també, podeu descarregar els materials aquí:  
https://trello.com/b/pX43ed2p/resultats-consell-dinfants-de-vilassar-de-mar 
 
7. CUeaciy del ConVell d¶AdoleVcenWV. 
Des de la Regidoria de Joventut, conjuntament amb Participació Ciutadana, estan 
imSXlVaQW el CRQVell d¶AdRleVceQWV amb alXmQeV de 1U i 2Q d¶ESO. EVWaQ WUeballaQW eQ 
base als Objectius de Desenvolupament Sostenible (ODS). 

 
8. Proposta de l¶Escola Els Alocs en relació amb la creació d¶Xna comiVViy de la 

diversitat.  
La diUecciy de l¶eVcRla ElV AlRcV SUeVeQWa la SURSRVWa a SaUWiU del WUeball eQWUe ceQWUeV eQ 
relació amb la convivència. Creuen important i necessari seure com a poble per pensar 

http://www.vilassardemar.cat/consellinfants
https://trello.com/b/pX43ed2p/resultats-consell-dinfants-de-vilassar-de-mar


 
 

 

cap a on anar en relació amb temes de solidaritat, convivència, diversitat... per tal de 
promoure una ciutat més segura i promoure que la ciutadania sigui més lliure. 
S¶acRUda TXe a la UeXQiy de diUecciRQV es pugui abordar aquest tema per veure com traçar 
el treball. 
 
9. Torn obert de paraules. 
La direcció del Pérez Sala pregunta per la comissió d¶XVRV eVcRlaUV. Es respon que es 
posarà en marxa a partir del gener.   
 
Jornades orientació: Cristina Notario explica que V¶RUgaQiW]eQ de QRX leV JRUQadeV i V¶eVWj 
en la recerca de professorat de cicles i universitaris. 
 
Serveis Comunitaris. La direcció del Vaixell Burriac pregunta pels serveis del Pere Ribot. 
EV UeVSRQ TXe fiQV a TXq el DeSaUWameQW QR dRQa l¶Rk a leV SURSRVWes, aquestes no es 
poden tirar endavant. 
 
 
Finalitza la reunió a les 20,15 hores 
 



 
 

 

Consell Escolar Municipal 
Dimecres 11 de juny de 2019, de març de 2019, a les 18 hores 
Sala de Sessions de l'Ajuntament de Vilassar de Mar 
 
Hi assisteixen: 

x Alcalde i regidors 
JRVeS SROp, RegLdRU d¶EQVeQ\aPeQW L HLVeQda 
Núria Arasa i Rovira, Regidora de Serveis Socials, igualtat, família i gent gran 
 

x Tècnics/es municipals 
RafeO LRSe], CaS d¶¬Uea de SeUYeLV PeUVRQaOV 
Cristina Notario, tècnica de Participació Ciutadana 
 

x Representants dels centres educatius  
Escola Pérez Sala 
Laia Kötz, direcció 
Neus Mataix, representant del professorat 
Gemma Balaguer, UeSUeVeQWaQW de O¶aPSa 
Escola del Mar 
Enric Serras, direcció 
Neus Mir, representant del professorat 
Escola Vaixell Burriac 
Anna Robusté, direcció 
Roser Ruiz, representant del professorat 
Joan Ruiz, representant de O¶aPSa 
Escola els Alocs 
Marta Juanola, representant del professorat 
Escola La Presentació 
Paquita de Bas, direcció 
Víctor Pérez, representant de l¶ampa 
INS Vilatzara 
Marc Vilanova, direcció 
Natàlia Aliaga, representant del professorat 
INS Pere Ribot 
Marta Pons, direcció 
Escola Bressol 
MaUWa FeUUeU, UeSUeVeQWaQW de O¶aPSa 
MaULa TeUeVa SeUUa, UeSUeVeQWaQW de O¶aPSa 
Aula de Música 
Meritxell Vinaixa 



 
 

 

 
x Representants dels altres grups municipals  

Regidora CiU: 
Marc Oliva 
Representant Babord: 
Martí Casares 
Regidora VdM si pot: 
Manuela Calero 
Regidor de Ciutadans: 
Juan Díaz  
 
Excusades 
Damià del Clot i Trias, Alcalde 
AQa IVabeO deO RLR, WqcQLca d¶Ensenyament 
Anna Buch, direcció escola bressol municipal 
Maribel Jiménez, representant professorat escola bressol municipal 
Víctor Alegre, coordinació escola d¶adults 
José Manuel Montiel, representant de l¶ampa de l¶INS Vilatzara 
CULVWLQa FeUUeUR, UeSUeVeQWaQW de O¶aOXPQaW de l¶INS Vilatzara 
Laura Martínez, representant CIU 
 
 
S¶LQLcLa Oa UeXQLy a OeV 18,10 hores 
 
Desenvolupament de l’ordre del dia  
 
1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior  
S¶aSURYa. 
 
2. Calendari curs 2019-2020 
1r trimestre: 4 novembre i 5 desembre 
2n trimestre: 24 febrer i 13 març 
3r trimestre: 1 juny 
 
3. Informació sobre el segon grup de p3 de l’escola Pérez Sala 
El regidor e[SOLca Oa VLWXacLy deV de O¶~OWLPa UeXQLy deO CRQVeOO. 



 
 

 

Explica que dels compromisos establerts entre O¶AMXQWaPeQW i el Serveis Territorials, han 
estat interpretats de forma diferent, en el punt referent al moment on es decidia si el Pérez 
Sala obtenia o no els 29 alumnes per poder mantenir els dos grups. 
Des de O¶AMXQWaPeQW VePSUe V¶Ka LQWeUSUeWaW TXe V¶eVWaYa SaUOaQW de Oa daWa fLQaO deO 
període de preinscripció (11 de juny) i els Serveis Territorials la data de finalització de 
presentació de preinscripcions. 
LeV AMPES, acRPSaQ\aWV SeU O¶AMXQWaPeQW, YaQ SUeVeQWaU XQ VegXLW de VLgQaWXUeV aOV 
SSTT contra el tancament del grup. També es van presentar, per part de les famílies 
afectades, instàncies en relació amb la vulneració dels seus drets. 
Juan Díaz (C¶V) e[SOLca TXe eV YaQ RfeULU a O¶AMPA deO PpUe] SaOa SeU SUeVeQWaU XQa 
proposició de resolució al Parlament de Catalunya, que es va formalitzar el 3 de juny. 
Creu que tindrà una resposta positiva. 
S¶e[SOLca WaPbp eO deVeQYROXSaPeQW de Oa VeVVLy de la Comissió de Garanties. 
Joan Ruiz (AMPA Vaixell Burriac) demana que el Consell es posicioni en contra, demana 
TXe O¶AMXQWaPeQW eV SRVLcLRQL eQ UeOacLy aO SRVVLbOe WaQcaPeQW, dePaQa VL eV SRW feU XQa 
reunió extraordinària de la Comissió de Garanties per tractar aquest tema, demanant 
O¶aVVLVWqQcLa, cRP a cRQYLdaWV, deOV UeSUeVeQWaQWV de OeV AMPES, WaO L cRP eQ aOgXQa 
RcaVLy V¶Ka feW aPb aQWeULRULWaW. 
També explica la reunió que van tenir les AMPES amb la Direcció General, on es destaca 
el fet que el Director GeneUaO Ya dLU TXe O¶AMXQWaPeQW Ma VabLa TXe eV WaQcaULa XQ gUXS deV 
de O¶LQLcL del SURcpV, aPb LQdeSeQdqQcLa deO TXe dLX O¶acRUd de Oa UeXQLy de SSTT aPb 
O¶aMXQWaPeQW. 
Respon el regidor en el sentit que no és cert que es parlés en cap moment de que es 
tancaria XQ gUXS VL QR eV cRPSOLa eO cRQWLQgXW de O¶acRUd. 
Laia Kötz, directora del Pérez Sala, e[SOLca TXe eQ O¶aSOLcaWLX LQfRUPjWLc de geVWLy de 
O¶aOXPQaW, Ma cRQVWa QRPpV XQ gUXS. 
Marti Casares creu que és un moment de mirar endavant i no rendir-se, de buscar totes 
OeV RScLRQV SeUTXq QR eV WaQTXL Oa OtQLa. EVWj d¶acRUd aPb OeV SURSRVWeV de OeV AMPES, 
tot agraint el treball que han fet en aquest període. 
Votació en relació al posicionament del CEM contra el tancament de la línia. El CEM es 
posiciona per unanimitat en contra del tancament de la línia de p3 del Pérez Sala. Es 
dePaQa TXe V¶eQYLw eO SRVLcLRQaPeQW aOV SSTT L a Oa DLU. GUaO. 
MaUc VLOaQRYa, dLUecWRU de O¶INS VLOaW]aUa, confia en què per al curs 2020-2021 tot torni a 
la normalitat, de tal manera TXe O¶aOXPQaW deO POa de O¶AYeOOj eV TXedL aO ceQWUe L eO 
Vilatzara pugui anar recuperant el nombre de grups que li corresponen. 
 
4. Resultats del Consell d’Infants curs 2018-2019 
EV OOLXUa eO dRcXPeQW de SURSRVWeV de PLOORUa de O¶edXcacLy aO SRbOe. 
Es convida els mePbUeV deO CRQVeOO a SaUWLcLSaU eQ O¶acWe de WaQcaPeQW deO CRQVeOO 
d¶IQfaQWV de dLMRXV 13 de MXQ\ a Oa SaOa CaUUaX. 



 
 

 

PeU aOWUa baQda, V¶acRUda TXe eV facL XQa VeVVLy e[WUaRUdLQjULa deO CRQVeOO EVcROaU 
Municipal per abordar les conclusions amb una representació dels membres del Consell 
d¶IQfaQWV. 
 
5. Torn obert de paraules 
 

5.1. Jornades d¶orienWaciy acadqmica cXrs 2018-2019 

S¶e[SOLca cRP KaQ aQaW OeV JRUQadeV. S¶Ka cRQVLdeUaW PROW SRVLWLYa SeU a O¶aOXPQaW, WRW L 
que les activitats de tarda, adreçades a les famílies no han tingut el seguiment que 
V¶eVSeUaYa. 
Hi ha una proposta de continuïtat pel curs vinent i es procurarà que les accions amb 
les famílies es puguin parlar amb les ampes per tal que col·laborin en la dinamització. 
 
5.2. Prova pilot del Servei Comunitari als INS 

S¶Ka feW aOV dRV LQVWLWXWV. EVWeP SeQdeQWV de feU Oa YaORUacLy fLQaO.  
MaUWa PRQV, dLUecWRUa de O¶INS PeUe RLbRW, e[SOLca TXe O¶e[SeULqQcLa Ka eVWaW PROW 
SRVLWLYa. HL Ka KagXW PeV RfeUWa TXe aOXPQaW V¶Ka LQVcULW YROXQWjULaPeQW, gUjcLeV als 
serveLV PXQLcLSaOV L aOV ceQWUeV eVcROaUV d¶LQfaQWLO L SULPjULa. 
Marc Vilanova creu que ha estat positiu i estan agraïts del suport perquè el nombre 
d¶aOXPQeV pV eOeYaW. 
 
5.3. Altres qüestions 

Marc Vilanova diu que divendres fan un comiat de 2n de BTX. Els falta una taula de 
mescles. EV SUegXQWaUj a Oa BULgada. SL QR SRW VeU, eV dePaQaUj a O¶AXOa de M~VLca 
Paquita Bas, directora de les Franciscanes, explica el projecte Fem vincles, que 
aquest any ha consistit en fer quatre contes al voltant de la sensibilització en matèria 
de gènere. Cada centre ha fet una part dels contes i els instituts han fet la 
digitalització. Es comenta que ha suposat un esforç important i que ara cal pensar la 
manera de fer-ne ús i visibilitzar-los. TaPbp V¶Ka cRPeQWaW Oa SRVVLbLOLWaW d¶XWLOLW]ar les 
SURSRVWeV VRUgLdeV deO CRQVeOO d¶IQfaQWV de caUa aO SURMecWe deO cXUV YLQeQW. 
Es posa al damunt de la taula la necessitat de parlar de forma profunda sobre  O¶~V que 
es fa dels centres escolars, WaQW SeU SaUW de OeV faPtOLeV cRP de O¶AMXQWaPeQW L d¶altres 
entitats. També sobre les festes de finals de curs, en relació amb les activitats que es 
demanen. Aquest any, per exemple, es demana pernoctar i fer algun espectacle de 
pirotècnia. Es proposa crear una comissió de treball entre Ajuntament, direccions i 
ampes. 
 

 
Finalitza la reunió a les 19,50 hores 



 
 

 

 
Consell Escolar Municipal 
Dimecres 27 de març de 2019, a les 18 hores 
Sala de Sessions de l'Ajuntament de Vilassar de Mar 
 
Hi assisteixen: 

x Alcalde i regidors 
Damià del Clot i Trias, Alcalde 
Josep Solé, Regidor d¶Ensenyament i Hisenda 
Núria Arasa i Rovira, Regidora de Serveis Socials, igualtat, família i gent gran 
 

x Tècnics/es municipals 
Rafel Lopez, Cap d¶¬rea de Serveis Personals 
Ana Isabel del Rio, tècnica d¶Ensenyament 
Cristina Notario, tècnica de Participació Ciutadana 
 

x Representants dels centres educatius  
Escola Pérez Sala 
Laia Kötz, direcció 
Neus Mataix, representant del professorat 
Marc Oliva, representant de l¶ampa 
Escola Vaixell Burriac 
Anna Robusté, direcció 
Roser Ruiz, representant del professorat 
Joan Ruiz, representant de l¶ampa 
Escola els Alocs 
Marta Juanola, representant del professorat 
Gema González, representant de l¶ampa 
Susana Lucas, representant de l¶ampa 
Escola La Presentació 
Paquita de Bas, direcció 
INS Vilatzara 
Marc Vilanova, direcció 
Natàlia Aliaga, representant del professorat 
José Manuel Montiel, representant de l¶AMPA 
Cristina Ferrero, representant de l¶alumnat 
INS Pere Ribot 
Marta Pons, direcció 
Francesc Nieto, representant del professorat 



 
 

 

Sonia Combalia, representant de l¶ampa 
Escola Bressol 
Anna Buch, direcció 
Maribel Jimenez, representant del professorat 
Marta Ferrer, representant de l¶ampa 
Maria Teresa Serra, representant de l¶ampa 
Llar d’Infants Bambi 
Beatriz Muela, direcció 
Aula de Música 
Eduard Vidal 
Oriol Gregori 
 

x Representants dels altres grups municipals  
Regidora CiU: 
Laura Martínez 
Representant Babord: 
Martí Casares 
Regidora VdM si pot: 
Manuela Calero 
Regidor de Ciutadans: 
Juan Díaz  
Regidora no adscrita: 
Olga Zuloaga 
 
Convidats 
Gemma Balaguer  
Jesús Arbués 
 
S¶inicia la reuniy a les 18,05 hores 
 
DeVenYRlXSamenW de l¶RUdUe del dia  
 
1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior  
S¶aprova. 
En Martí Casares objecta al fet que des de l¶Ajuntament no s¶hagués comunicat abans el 
fet de no enviar la carta al Departament, tal i com consta en el peu de pàgina de l¶acta. 
 
2. Preinscripció escolar i campanya Ensenyament 2019/2020 



 
 

 

El regidor explica quina va ser la proposta que feia el Departament d¶Ensenyament en 
relaciy amb mantenir tota l¶oferta de grups al procés de preinscripció amb el compromís 
que si els centres de doble línia tenien 29 solālicituds, s¶obririen les dues línies. 
En Joan, president de l¶AMPA Vaixell Burriac proposa que el nombre de 29 es defensi no 
en el cas de  la primera opció sol·licitada, siny un cop distribuït tot l¶alumnat, al finalitzar la 
preinscripció.  
El regidor explica que a Cabrera hi haurà un institut escola amb dues línies d¶ESO. 
Marta Pons explica que en una reuniy amb inspecciy, se¶ls va dir que l¶alumnat adscrit al 
Pla de l¶Avellà, estarà adscrit al propi centre i no als instituts de Vilassar de Mar.  
Transitòriament, explica que segons conversa amb el planificador, aquest curs es 
mantindrien les adscripcions també a Vilassar. I que si cal algun grup més a Vilassar es 
podria obrir. 
Aquesta situaciy pot beneficiar a P3 ja que en el futur, l¶adscripciy d¶ESO dels alumnes del 
Pla de l¶Avellà serà al propi centre. 
Martí Casares pregunta que si finalment hi ha algun grup que no s¶obre, si l¶Ajuntament té 
alguna proposta d¶actuaciy. 
Ana del Rio presenta la campanya informativa del procés de preinscripcions. La imatge de 
la campanya pretén tenir vocaciy àmplia perquè els elements que s¶utilitzen a les imatges 
es puguin fer servir per a les diverses accions que es realitzen en l¶àmbit de l¶escola, 
l¶ensenyament i l¶educaciy a Vilassar de Mar. 
Martí Casares li sembla bé la informaciy perz no li sembla bé que l¶Ajuntament no hagi fet 
més èmfasi en la prioritzaciy de la preinscripciy a l¶escola p~blica. 
Joan, president de l¶AMPA Vaixell Burriac vol el compromís de l¶Ajuntament de donar 
suport a les famílies si cal fer un procés de confrontació amb el Departament. 
L¶alcalde exposa que tots els consistoris que ha hagut al municipi fins al moment,  han 
donat suport a les famílies. 
 
3. Casal de municipi 
Ho presenten les AMPES, pren la paraula la Gemma Balaguer, de l¶AMPA del Pérez Sala. 
Explica que fa tres cursos que les AMPES van impulsar el procés d¶un nou model 
d¶organitzaciy dels casals d¶estiu, Nadal i Setmana Santa. Aquests casals reben el suport 
de l¶Ajuntament, pel que fa a infraestructura, suport tècnic, ajuts a les famílies. 
El casal dels infants, aquest any, es farà a l¶Escola Vaixell i Escola del Mar o Escola Pérez 
Sala. 
Es presenta el Casal Efecte Jove, que versarà sobre la creaciy d¶una Smart City.  
 
4. JRUnadeV d¶RUienWaciy 



 
 

 

Enguany per primera vegada s¶organitzen unes jornades d¶orientaciy que van adreçades 
principalment a l¶alumnat de 4t d¶ESO i batxillerat. 
La jornada tindrà una durada des del 29 d¶abril i fins al 3 de maig. 
Al matí estarà més dirigit a l¶alumnat dels centres i les tardes a les famílies, professionals i 
ciutadania en general. 
Cristina Notario explica l¶organitzaciy de les Jornades, que inclouran diverses activitats, 
com ara taules agrupades per àmbits de coneixement, espais de conversa per poder fer 
preguntes als participants de les taules, xerrades i tallers i un espai de fira. 
 
5. CRnVell d¶InfanWV 
Ana del Rio explica resumidament en què consisteix el Consell d¶Infants. 
El primer any es va tractar el tema de la relació i propostes per millorar el poble. 
Aquest segon any es treballa el tema en relació amb les escoles i les activitats 
extraescolars 
És important que les AMPES puguin colālaborar en les accions de l¶any que ve, que anirà 
al voltant de la relació familiar. 
És fonamental el paper que fa la consultora tot i que cal que hi hagi persones de 
l¶organitzaciy que facin la connexiy entre els centres escolars i l¶equip tècnic. 
És un treball molt important en relaciy amb el procés d¶escolta i de participaciy activa i 
democràtica que estan fent els infants. 
La regidora Núria Arasa reforça el treball que s¶està fent al Consell d¶Infants. Explica que 
s¶està treballant amb el reglament a partir de posar en pràctica el text proposat i tenint en 
compte les aportacions dels grups municipals. 
8 de maig hi ha una sessió conjunta Consell Infants ± AMPES per parlar d¶activitats 
extraescolars, menjadors... 
El 4 de juny es gravarà el vídeo d¶aquest curs. 
El 15 de juny serà l¶acte de cloenda del Consell d¶Infants. 
 
6. PURjecWe d¶eVWimXlaciy mXVical a l¶eWaSa infanWil 
En Jesús Arbués, professor jubilat i la Cristina Ferrero, alumna de l¶INS Vilatzara, 
presenten el treball de recerca de la Cristina ³Com afecta la m~sica als nens petits?´, un 
projecte d¶estimulaciy musical a l¶etapa infantil. 
L'objectiu de la Cristina era demostrar que la m~sica, l¶estimulaciy musical, pot ser molt 
~til per l¶aprenentatge inicial dels infants. 
També va voler documentar per saber com la música podria ajudar-los a l¶escola. Per 
això, va planificar unes sessions tipus taller d¶estimulaciy musical per infants de P3, ja que 
era el curs que trobava amb més interès. 



 
 

 

La Cristina va poder comprovar, tot i que s¶utilitzi la m~sica esporàdicament, no té el pes 
que hauria de tenir sabent com d¶important pot arribar a ser per a l¶aprenentatge d¶un 
infant. Per això mateix, si a les escoles es fessin tallers d¶estimulaciy musical, no només 
incrementarien l¶energia i ganes d¶aprendre dels infants, siny que també aconseguiríem 
ensenyar-los nous coneixements i en un futur tindrien un millor rendiment acadèmic. 
https://cristinaferreroc.wixsite.com/estimulaciomusical/ 

https://www.youtube.com/watch?time_continue=7&v=YWqiANK_d6g 

El 10 d¶abril es fa una presentaciy per mestres a l¶escola Vaixell Burriac. 
 
7. Torn obert de paraules 
Es demana que a banda de l¶enviament de la documentaciy per e-notum, es reforci en un 
primer moment, amb un correu electrònic. Hi ha membres que han rebut avui mateix la 
convocatòria ja que e-notum no funcionava bé. 
Marc Vilanova agraeix el suport de l¶Ajuntament amb la colālaboraciy del servei comunitari 
i les facilitats que ha donat. Marta Pons s¶afegeix als agraïments. 
Finalitza la reunió a les 19,25 hores 
 
 
 

https://cristinaferreroc.wixsite.com/estimulaciomusical/
https://www.youtube.com/watch?time_continue=7&v=YWqiANK_d6g

